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Protokół nr LXIV/2022 

LXIV Sesja w dniu 24 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 24 listopada 2022 o godz. 16.00, a zakończono o godz. 19.30, tego 

samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi  

zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

• Prezesi Miejskich Spółek Komunalnych 

• Prezes spółki ForEco Sp. z o.o. 

• Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Miejskiej 

• Szymon Januszanis – kandydat na opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 

• Mieszkańcy 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXIV sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący powitał zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas 

Agnieszka Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Nie wniesiono poprawek do porządku obrad w związku z tym Przewodniczący  przeszedł  

do realizacji poniższego porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

3.1 zmiany uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

3.2 wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

3.3 zmiany uchwały NR LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie 

określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

3.4 zmiany uchwały Nr XLV/325/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich 

pobierania. 

3.5 przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 rok”. 

3.6 wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

3.7 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

3.8 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

3.9 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 
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3.10 określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na  terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn. 

3.11 odwołania radnej Zofii Waszkiewicz ze składu Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Spraw Socjalnych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

3.12 zmiany uchwały nr II/14 /2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r w sprawie 

powołania  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie 

4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli  

pn.: Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków radnych, składanych do Burmistrza Miasta 

w 2021 roku, poprzez badanie losowo wybranej przez  Komisję Rewizyjną próby,  nie mniej niż 50 

wniosków z 2021 roku”.  

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Informacja Burmistrza Miasta z przebiegu procesu budowy mieszkań przez spółkę KZN –Północ. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z przebiegu wizyty w mieście partnerskim Wesel. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami. 

9. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

10. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

14. Przyjęcie protokołu z  LXII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 20 października 2022r. 

15. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej  w Kętrzynie z dnia 7 listopada 2022r. 

16. Zamknięcie LXIV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwał w prawach: 
3.1 

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Z- ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że uchwała jest konieczna, aby utworzyć nowe 
przystanki w związku z reorganizacją komunikacji miejskiej i projektem niskoemisyjna 
komunikacja miejska. Poinformował, że bezpłatna komunikacja miejska zostanie 
wprowadzona od stycznia oraz że Burmistrz Miasta podpisał umowę na zakup dwóch 
autobusów elektrycznych. 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych w głosowaniu:  19 głosów  „za”,  
0 głosów „przeciw”, 2 głosów „wstrzymujących się” - podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

3.2 
Prezes firmy ForEco Pan Mariusz Kietlińśki powiedział, że zamierza otworzyć działalność 
związaną z produkcją prefabrykatów betonowych, firma będzie produkować podkłady 
kolejowe na Litwę. Powyższy teren jest dobrze usytuowany logistycznie. Planuje dzierżawę 
na minimum 10 lat. Firma planuje zatrudnienie w granicach 50 osób. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych -  21 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” -  podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kętrzyn. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

3.3 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały w poniższy sposób: Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Komisja Rozwoju  
- pozytywnie, natomiast Komisja Gospodarki Komunalnej - nie wyraziła opinii.  
Uwag nie wniesiono. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych -  11 głosów „za”, 3 
głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały NR LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w 
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sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Miejskiej Kętrzyn. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
3.4 

Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych -  21 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujący się”-  podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 
XLV/325/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. Przewodniczący 
poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

3.5 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych -  21 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 8 głosów „wstrzymujący się”-  podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Rocznego 
Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 rok”.. Przewodniczący 
poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

3.6 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Kandydaci na opiekuna Kamila Wybraniec i Szymon 
Januszanis zaprezentowali swoje kandydatury. Uwag nie wniesiono.  
Następnie  rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 21 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „ wstrzymujące się” – podjęła uchwałę w sprawie wyboru Opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

3.7 
W tej części posiedzenia przystawiono do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn. 
Przewodniczący rady poinformowała, że  Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw 
Socjalnych przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, Komisja Gospodarki 
Komunalnej  nie wyraziła opinii, natomiast Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  wyraziła 
opinię  negatywną. 
Radny Zbigniew Nowak powiedział… komisja powinna wyjaśnić jaki był ciąg wyjaśnienia 
sprawy, brak odpowiedzi na pismo Skarżącego z dnia 28 kwietnia…w mojej ocenie skarga 
jest zasadna…powinna być odpowiedź w sprawie, że inwestycja będzie realizowana lub nie. 
Pozostawienie w takim stanie nie jest załatwieniem sprawy.  
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel stwierdził, że nie ma pisma z 28 kwietnia, ono nie wpłynęło 
do urzędu i nie możemy się opierać o to pismo. Na pismo z 31 maja odpowiedź została 
udzielona w terminie. Byliśmy na wizji lokalnej i było powiedziane, że jeżeli pojawią się 
środki to zostanie tam wykonany kolektor. Biorąc pod uwagę, że takie sytuacje nie zdarzają 
się zbyt często, umówiliśmy się z właścicielem na monitorowanie. Koszt to ok 130 tyś. zł. 
Dajmy sobie trochę czasu…  
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jerzy Baranowski powiedział,  
że komisja gruntownie rozpatrzyła skargę, przy udziale Skarżącego…Opieraliśmy się na 
dokumentach z 31 maja. Problem zalewania występuje tylko podczas ponadnormatywnych 
opadów.  
Zdaniem radnego Zbigniewa Nowaka komisja nie przedstawiła radnym kompletu 
dokumentów, nie wyjaśniła dlaczego Skarżący wzywa do odpowiedzi, sprawa zakończyła się 
niczym.  
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Skarżący powiedział, że 28 kwietnia zaniósł pismo do urzędu, a w związku z tym że był  
w tym czasie covid,  to przekazał pismo ochraniarzowi do przekazania. Stwierdził, że  nikt 
poważnie nie zajął się jego sprawą do dzisiaj.  
Sekretarz Miasta Halina Kuriata poinformowała, że w urzędzie nie ma ochrony, a w tym 
czasie (kiedy Skarżący miała przekazać pismo) urząd był czynny, nie był zamknięty  
z powodu covid.  
Na co Skarżący odpowiedział nie skupiajmy się na tym piśmie (z 28 kwietnia), możliwe,  
że zapomniał wydrukować tego pisma z komputera, może zapomniał. 
Radna Helena Szymkiewicz ...po wyjaśnieniach uznaję tę skargę za zasadną, powinien być 
wyznaczony kierunek, zostawiono obywatela aby radził sobie sam, powinniśmy  pomagać 
mieszkańcom.  
Radny Dariusz Duczek powiedział…Radny Zbigniew Nowak zarzuca niepoprawność - 
nieterminowość w korespondencji Burmistrza ze Skarżącym, natomiast zainteresowany 
(Skarżący) jest za usunięciem usterek. To są dwie różne sprawy. Ta sprawa powinna być 
prowadzona przez komisje komunalną. Uważa, że radni nie są gotowi do rozstrzygnięcia tego 
sporu na tej sesji. Nierealnym jest aby postawić wszystkie służby, musimy traktować 
wszystkich mieszkańców jednakowo, takich nieruchomości mamy kilkanaście `i potrzebne są 
pieniądze, to sprawa bardzo poważna z którą buduje się przyszłość…. 
Radny Marian Toruński…Burmistrz interesował się tą sprawą. Był na miejscu i była 
deklaracja, że temat zostanie załatwiony.  
Zdaniem Wiceprzewodniczącej Marzeny Gajek skarga jest zasadna, to że kolektor jest 
sprawny, nie oznacza, że jest drożny. 
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel odczytał odpowiedź przekazaną Skarżącemu z dnia  
2 czerwca 2022r. Powiedział, że wydatkowanie 130 tyś nie daje gwarancji, że te 
nieruchomości nie będą zalewane. Sprawa jest monitorowana. Od tamtego czasu nie było 
opadów ponadnormatywnych. Nie można środków publicznych wydatkować w ten sposób. 
Jeżeli chodzi o krawężnik należy złożyć stosowny wniosek. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Jerzy Baranowski…z dokumentacji 
wynika, że spad w kierunku garażu jest ostry, duży kąt nachylenia, teren przy garażu jest 
całkowicie zabetonowany, brakuje odpływu  przy garażu. Komisja zaproponowała 
Skarżącemu wprowadzenie odwodnienia posesji. 
całość dyskusji dostępna:  

https://esesja.tv/transmisja/31602/xliv-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-czwartek-24-listopada-2022.htm 

 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił poprawki do projektu uchwały o następującej treści: 
Poprawka nr 1. 
„W podstawie prawnej zamiast art. 238 wpisać art. 238 §1 kpa.” 
Poprawka nr 2. 
W §1 projektu uchwały  o treści: 
„Postanawia uznać skargę mieszkańca T.B. z dnia 16.09.2022 na Burmistrza Miasta Kętrzyna 
za zasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu – stanowiącym załącznik do niniejszej 
uchwały”. 
Poprawka nr 3. 
W treści uzasadnienia ująć: 
„W ocenie Rady Miejskiej problem opisany w skardze nie został  zakończony 
przedstawieniem skarżącemu możliwości, sposobu i terminu rozwiązania problemu zalewania  
nieruchomości w czasie ponadnormatywnych opadów, wskazanego w piśmie MWIK z dnia 
18.10.2022 lub odmowy jego rozwiązania.  
Ponadto, przeprowadzone przez Komisję postępowanie wyjaśniające wykazało, że Burmistrz 
Miasta, w załatwianiu  sprawy skarżącego, nie przestrzegał terminów wynikających treści art. 
35 § 1 kpa, zobowiązujący organy administracji publicznej do załatwiania spraw bez zbędnej 
zwłoki oraz art. 12 §1 i 2 kpa. , który nakazuje organom administracji publicznej wnikliwe  
i szybkie działanie, posługując się przy tym najprostszymi środkami prowadzącymi do jej 
załatwienia. 
Wobec powyższego, po rozpatrzeniu, Rada Miejska w Kętrzynie uznała skargę za zasadną. 
Przerwa 10 minut 
Po przerwie.  

https://esesja.tv/transmisja/31602/xliv-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-czwartek-24-listopada-2022.htm
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Przewodniczący rady przystąpił do głosowania poprawek.   
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu: 14 głosów „za”,  
7 głosów „przeciw”, 4 głosy „ wstrzymujące się” – przyjęła poprawkę nr 1. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu: 11 głosów „za”,  
8 głosów „przeciw”, 2 głosy „ wstrzymujące się” – przyjęła poprawkę nr 2. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu: 12 głosów „za”,  
9 głosów „przeciw”, 0 głosów „ wstrzymujących się” – przyjęła poprawkę nr 3. 
Następnie  rada w głosowaniu imiennym przy udziale 20 radnych w głosowaniu : 20 głosów 
„za”, 8 głosów „przeciw”, 0 głosów „ wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn wraz z poprawkami. 
Rada uznała skargę za zasadną 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

3.8 
Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Uwag nie wniesiono i Przewodniczący przeszedł do głosownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033  
w głosowaniu imiennym przy udziale 20 radnych w głosowaniu: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
9 głosów „wstrzymujących się” – została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu 

3.9 
Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 
przedmiotowy projekt uchwały. 
Uwag nie wniesiono i Przewodniczący przeszedł do głosownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w głosowaniu imiennym przy udziale  
21 radnych : 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się” – została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

3.10 
Przewodniczący poinformował, że Komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 3 głosy „ wstrzymujące się”,– podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na  terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn. 

Uchwała wraz  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

3.11 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Komisja Rozwoju  
Gosp. i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała negatywnie. Uwag nie wniesiono. 
Rada w głosowaniu imiennym:  głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  głosy „wstrzymujące 

się”– podjęła uchwałę w sprawie odwołania radnej Zofii Waszkiewicz ze składu Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

3.12 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 16 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”– podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r w sprawie powołania  

Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 4.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie Zbigniew Nowak odczytał 

sprawozdanie z  kontroli pn.: Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków 

radnych, składanych do Burmistrza Miasta w 2021 roku, poprzez badanie losowo wybranej 

przez  Komisję Rewizyjną próby,  nie mniej niż 50 wniosków z 2021 roku”. 

Uwag nie wniesiono. Sprawozdanie stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 5 

Przewodniczący rady odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

radnych. Uwag nie wniesiono. 

Informacja stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 6 

Burmistrza Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił informację  z przebiegu procesu budowy 

mieszkań przez spółkę KZN –Północ. 

Poinformował, że dnia 2 grudnia odbędzie się spotkanie z zarządem spółki KZN-Północ. 

Uwag nie wniesiono. 

Informacja stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

W tej części posiedzenia radni zapoznali się ze Sprawozdaniem Burmistrza Miasta  

z przebiegu wizyty w mieście partnerskim Wesel. 

Uwag nie wniesiono. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie 

oraz prac między sesjami  - stanowi zał. nr  18 do protokołu. 

Ponadto Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przekazał następujące informacje: 

- dnia 25 listopada otrzyma umowę od spółki Węglo-koks na dostawę węgla, 

- podpisano umowę z Marszałkiem na dofinasowanie niskoemisyjnej komunikacji miejskiej  

w Kętrzynie wraz z przebudową ul. Batorego i Jagiełły. 

- na ul. Ogrodowej rozpoczynają się prace ziemne, 

- ukończono siłownię dla seniorów  przy Parku Diehla i na ogrodach działkowych 

„Marzenie”. 

Ad. pkt 9. 

Przewodniczący rady Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniem jaki jest zakres przebudowy  

ul. Jagiełły i Batorego? 

Ad. pkt 10. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odpowiedział, że zakres obejmuje naprawę nawierzchni 

ulic, chodniki, doświetlenie przejść, parkingi. 

Ad. pkt. 11.  Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Czesław Ćwik zadała następujące pytania: 

1. Na jakim etapie jest program PPGR (laptopy), kiedy mieszkańcy mogą się spodziewać 
otrzymania w/w sprzętu? 

2. Czy w związku z planowaną wymianą nawierzchni ul. Jagiełły w Kętrzynie, czy 
wszystkie przejścia dla pieszych będą dostosowane do potrzeb osób  
z niepełnosprawnością. W tym osób niewidomych lub niedowidzących? 

3. Czy zakup sprzętu do prowadzenia sesji RM w Kętrzynie jest na etapie 
umożliwiającym zmianę na sprzęt pozwalający na użytkowanie go bez tabletów 
przekazanych radnym, co w przyszłości będzie generowało koszty w postaci wymiany 
21 sztuk tabletów, które są lub będą niebawem po okresie gwarancyjnym? 

Radna Helena Szymkiewicz zwróciła się z zapytaniem na jakim etapie jest sprawa dewastacji 
postaci Wojciecha Kętrzyńskiego na ławeczce. 
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Ad. pkt 12. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została 
udzielona odpowiedź. 

Przewodniczący odczytał odpowiedź na zapytanie Radnego Zbigniewa Nowaka i Daniela 

Sapińskiego. 

Ad. pkt 13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia 

Radny Tomasz Komorowski zgłosił wniosek o zakup osuszaczy powietrza do Sali muzealnej. 

Radny Zbigniew Nowak odniósł się do wniosku Marcina Gienieczki w sprawie 

zorganizowania spotkania autorskiego. Stwierdził, czy to nie wstyd dla miasta, że o 750 zł 

toczymy spór.  On chciał tylko zwrotu kosztów. To mieszkańcy zabiegali o spotkanie. 

Mieszkaniec miasta S.K. zadał pytania: 

1. Dlaczego do tej pory nie przedstawiono analizy opłacalności kupna chińskich 

autobusów elektrycznych? 

2. O ile zwiększą się koszty z powodu większego wzrostu cen energii elektrycznej  

w stosunku do cen oleju napędowego? 

3. Kto zapewnia obsługę gwarancyjną,  jaki okres czasu i jaki kapitał zakładowy ma 

spółka, która tą obsługę gwarancyjną ma zapewnić? 

4. Dlaczego spółka z Reszla ma robić remont biura spółki „Komec” za 2 mln zł., zamiast 

przygotowywać się do nowych regulacji unijnych i remontować źródła ciepła, czyli 

wymieniać źródła ciepła i sieć ciepłowniczą. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka udzielił odpowiedzi: 

- przetarg na laptopy PPGR został rozstrzygnięty, będą rozdane w ciągu 4 tygodni. 

- przejścia dla pieszych – jak  będzie podpisywana umowa ze Strabagiem sprawdzi 

dokumentację i wpisze w wymaganiach. 

- odnośnie e-sesji – jest to koszty ok. 30 tyś. zł, to trochę dużo. 

- ławeczka W Kętrzyńskiego – sprawca, który dokonał zniszczenia zapłacił w zeszłym 

tygodniu i zostanie to naprawione. 

- sprawa M. Gienieczko – nie będzie wypowiadał się w tej sprawie. 

Ad. pkt 14. 

Protokół z LXII sesji Rady Miejskiej z dnia 20 października 2022 r., został przyjęty  
w głosowaniu imiennym, jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi  
zał. nr 18 do protokołu. 

Ad. pkt 15. 
Protokół z LXIII sesji Rady Miejskiej z dnia 7 listopada 2022 r., został przyjęty  
w głosowaniu imiennym, jednogłośnie: Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi  
zał. nr 19 do protokołu. 

Ad. pkt 16. 
Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął 

LXIV sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Pełny przebieg obrad LXIV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu  

https://esesja.tv/transmisja/31602/xliv-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-czwartek-24-listopada-2022.htm 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Rafał Rypina (-) 
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